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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante 

konaného dňa 16. 4. 2013. 
 
Prítomní:  
/ podľa prezenčnej listiny/ 
 
Program:  
1. Informatívna správa o zápise detí do MŠ na území mesta 
2. Vyhodnotenie  aktivít na predchádzanie sociálno-patologických javov v meste Galanta za 
rok 2012 
3. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov  v školách a školských 
zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta  
4. Rôzne  
 
Otvorenie 
PaedDr. Peter Černý, predseda komisie otvoril zasadnutie a privítal na zasadnutí primátora 
mesta Mgr. Ladislava Maťašovského a všetkých prítomných.  
Zároveň oboznámil členov s programom zasadnutia. Program zasadnutia bol  jednomyseľne 
schválený. 
 
1. Informatívna správa o zápise detí do MŠ na území mesta 
Materiál bol doručený všetkým členom komisie. 
Mgr. Orbánová informovala členov komisie o zápise do MŠ, ktorý prebehol v dňoch 11.-
15.3.2013. Celkovo bolo zapísaných 162 detí.  Nakoľko bolo zapísaných viac detí ako odíde 
 do prvých ročníkov, máme možnosť navýšiť počty žiakov v triedach, alebo otvoriť jednu 
triedu, na MŠ Clementisove sady, kde máme v súčasnej dobe voľné priestory. Otvorenie 
novej triedy by súviselo s navýšením rozpočtu. 
Primátor mesta Mgr. Ma ťašovský informoval členov komisie školstva o nevyhovujúcom 
stave budovy, v ktorej je umiestnený archív mesta. Ako jednu z možností sa uvažuje  využitie 
priestorov alokovanej MŠ na Úzkej ulici, ktorá nie je napojená na verejnú kanalizáciu. 
Zapojenie kanalizácie   vyžaduje  finančné prostriedky vo výške cca 18 000 €. 
Mgr. Benkovič  podotkol, či to nie je luxus, umiestniť do tých priestorov archív. 
PaedDr. Černý – sa vyjadril, že budova materskej školy na Úzkej ulici má aj historickú 
hodnotu. 
Mgr. Bíró  – sa informoval o možnosti premiestniť mestský archív do priestorov ZŠ na 
Štefánikovej ul. 
Mgr. Orbánová – bola by tam možnosť uvoľnenia priestorov, pokiaľ by sa premiestnil 
školský klub detí do hlavnej budovy, prípadne do priestorov CVČ v Nebojsi. 
Mgr. Ma ťašovský primátor mesta povedal, že aj to by bola jedna z možností. 
p.Michalíková podotkla, že priestory MŠ na Úzkej ulici vyhovujú, čo sa týka lokality a je 
potrebné vychádzať v ústrety občanom a hľadať iné možnosti. 
 
PaedDr. Černý – sa zaujímal, koľko detí nebude prijatých z celkového počtu zapísaných.  
Mgr. Orbánová  - zatiaľ nie je konečný počet, rozhodnutia budú vydané do konca  apríla. 
Mgr. Horváth – v tabuľke by privítala informáciu o tom, aký je najvyšší počet žiakov 
v triedach, prípadne do ktorej MŠ by mali rodičia záujem umiestniť svoje dieťa, pokiaľ 
nebude v danej MŠ umiestnené.   
Mgr. Bíró  – je potrebné vytvárať podmienky tak, aby tie deti zostali na území mesta. 
 
 
 



 2 

3. Informatívna správa o aktivitách na predchádzanie sociálno-patologických javov 
v meste Galanta za rok 2012 
Materiál bol doručený všetkým členom komisie. 
Mgr. Baničová uviedla, že  informatívna správa bola  vypracovaná na základe podložených 
správ jednotlivých organizácií, inštitúcií, škôl a školských zariadení na území mesta. 
Pripomenula, že správa obsahuje vyhodnotenie úloh za rok 2012  a  návrh úloh na rok 2013. 
 
Komisia školstva  b e r i e  na vedomie predloženú informatívnu správu a  o d p o r ú č a  
Mestskému zastupiteľstvu v Galante na prerokovanie bez pripomienok. 
 
4. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských 
zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta.  
PaedDr. Černý predložil žiadosť riaditeľky MŠ Clementisove sady o poskytnutie 
finančných prostriedkov z havarijného fondu mesta na riešenie havárie – opravu vonkajšej 
fasády budovy materskej školy a chodníka pri vstupe do budovy. Na opravu  riaditeľka MŠ  
žiada 2 500,-  €.  
  Komisia školstva MsZ sa jednomyseľne uzniesla na poskytnutí finančných 
prostriedkov pre MŠ Clementisove sady  z finančných prostriedkov určených na 
havarijný stav vo výške 2 250,-  €. 
 
5. Rôzne 
PaedDr. Černý predseda komisie požiadal Mgr. Orbánovú, vedúcu OŠkKaŠ o podanie 
informácie o stave vlastných príjmov na ZŠ Štefánikova a na čo sa využívajú. 
Mgr. Orbánová   uviedla, že  Základná škola Štefánikova si z vlastných príjmov  hradí 
odvody a bežné výdavky v zmysle zákona. 
Mgr. Benkovič – je potrebné prehodnotiť prenájmy, napr. urobiť rozdiely medzi prenájmom 
bufetu a posilňovňou. 
PaedDr. Černý navrhol, aby sa k budúcemu školskému roku prehodnotili prenájmy 
priestorov na základných školách, je potrebné  zohľadniť v nich aj meniace sa náklady na 
energie. 
 
Komisia školstva sa uzniesla že je potrebné k budúcemu školskému roku prehodnotiť 
zmluvy za prenájmy na základných školách a prehodnotiť VZN v časti nákladov 
energií.   
 
Na záver predseda poďakoval za účasť, termín najbližšieho zasadnutia bude 2. mája 2013 
o 14,00 hod. 
 
  
 
 
        PaedDr. Peter Černý v. r. 
                        predseda komisie  
V Galante, dňa  18.4.2013 
Zapísala: Mgr. Skarlet Baničová 


